

CALL FOR NOMINATIONS

AWARD FOR CLINICAL EXCELLENCE (ACE) - 2018

The Award for Clinical Excellence recognizes members of the Clinical Section who have made outstanding contributions to the practice and profession of clinical psychology in Canada. This award honours clinical psychologists who advance the understanding and amelioration of suffering and the promotion of psychological wellness. Candidates should have a doctoral degree in clinical psychology, and a valid clinical psychology license. The majority of their time (70% or more) should be dedicated to direct clinical service. Factors that will be considered in the adjudication of the award include contributions in the following areas:

- assessment and treatment
- mental health promotion
- education and training
- community development and service
- supervision and mentoring
- advocacy
- service development and innovation
- administration and leadership

Applications should include a nomination with a supporting statement by a Member or Fellow of the Clinical Section, a current curriculum vitae of the nominee, and letters of support from two people who are familiar with the nominee's contributions. The award will be presented at the section's business meeting held during the CPA Convention.

The deadline for receipt of the nomination and supporting materials is April 15, 2018. All materials should be sent electronically to

Caelin White, Ph.D., R.Psych.
Staff Psychologist
Operational Stress Injury Clinic
Ph: 403-216-9876
Email: caelin.white@ahs.ca

MISES EN CANDIDATURES

PRIX D'EXCELLENCE CLINIQUE (ACE) - 2018

Le Prix d'Excellence Clinique reconnaît les membres de la section de psychologie clinique qui ont fait une contribution remarquable à la profession et la pratique de la psychologie clinique au Canada. Ce prix honore les psychologues cliniciens qui font avancer la compréhension et l'amélioration de la souffrance et de la promotion de l'espace bien-être psychologique. Les candidats doivent avoir un doctorat en psychologie clinique, et une licence de psychologie clinique valide. La majorité de leur temps (70 % ou plus) doit être dédié à diriger le service clinique. Les facteurs qui seront considérés dans l'évaluation de l'attribution du prix comprennent des contributions dans les domaines suivants:

- l'évaluation et le traitement
- la promotion de la santé mentale
- l'éducation et la formation
- le développement communautaire et service
- supervision et mentorat
- le promotion
- le développement et l'innovation de service
- l'administration et les qualités de dirigeant

Les demandes doivent inclure une proposition avec une déclaration à l'appui par un membre ou chargé de cours de la section clinique, un curriculum vitae du candidat, et des lettres d'appui de deux personnes qui connaissent bien les contributions du candidat. Le prix sera présenté à la réunion de la section tenue lors de la Convention de la SCP.

La date limite de réception de la nomination et les documents d'appui est le 15 avril, 2018. Tous les documents devraient être envoyés par voie électronique au:

Caelin White, Ph.D., R.Psych.
Staff Psychologist
Operational Stress Injury Clinic
Ph: 403-216-9876
Email: caelin.white@ahs.ca